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Protokół Nr XV/2025 

z sesji Rady Gminy Polanka Wielka, 

która odbyła się w dniu 27 maja 2025 roku 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Polanka Wielka – Daniel Gałgan.  

W obradach uczestniczyli Radni Rady Gminy Polanka Wielka, czternastu obecnych 

Radnych zgodnie z dołączoną do protokołu listą obecności. 

Nieobecny: Dawid Gałgan 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 730. Przewodniczący Rady Gminy Daniel Gałgan otwarł obrady 

XV Sesji Rady Gminy Polanka Wielka. Przywitał zebranych na sesji Radnych  

oraz zaproszonych gości. 

Na podstawie podpisanej listy obecności Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad sesji 

oraz podejmowanych przez Radę Gminy uchwał. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący D. Gałgan, że jest wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dodatkową 

uchwałę w sprawie zgłoszenia kandydata na etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Krakowie. Przewodniczący uzasadnił wniosek informując, że w dniu  

15 maja 2025 roku Prezes Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie ogłosił konkurs  

Nr 2/2025 na kandydata na etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Krakowie. W odpowiedzi na ogłoszenie, Rada Gminy Polanka Wielka, mając na względzie 

wysokie kwalifikacje oraz wieloletnie doświadczenie zawodowe Pani Marty Drabczyk  

w zakresie finansów publicznych i samorządowych, postanowiła zgłosić jej kandydaturę  

do udziału w konkursie. Pani Marta Drabczyk posiada odpowiednie wykształcenie oraz 

doświadczenie w pracy w administracji samorządowej i finansach publicznych, co czyni ją 

odpowiednią kandydatką do pełnienia funkcji członka kolegium RIO. Jej kompetencje  

i dotychczasowa działalność zawodowa pozwalają ocenić, iż będzie w stanie skutecznie  

i rzetelnie realizować zadania Regionalnej Izby Obrachunkowej. Należy także zaznaczyć,  

że Pani Marta Drabczyk spełnia wszystkie warunki wymienione w ogłoszeniu o konkursie. 

Przewodniczący zapytał Radni mają jakieś uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu: 

Podjęcie Uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na etatowego członka Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
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4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Stanisława Zemły kompleksowi 

sportowemu w Polance Wielkiej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Oświęcimskiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Polance Wielkiej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Polance Wielkiej.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla GCK w Polance 

Wielkiej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Polanka Wielka na 

2025 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/57/2024 Rady Gminy Polanka 

Wielka z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Polanka Wielka. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na etatowego członka Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie. 

14. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

15. Odpowiedź Wójta na wolne wnioski i zapytania radnych. 

16. Zakończenie sesji. 

 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku 

Brak uwag 

Głosowanie: 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedni sesji. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z sesji XIV. 

 
Ad. 4 Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

 

1. Uchwała Nr XIV/76/2025 Rady Gminy Polanka Wielka z dnia 5 maja 2025 roku,  

w sprawie rozpatrzenia petycji. 

2. Uchwała Nr XIV/77/2025 Rady Gminy Polanka Wielka z dnia 5 maja 2025 roku,  

w sprawie rozpatrzenia petycji. 

3. Uchwała Nr XIV/78/2025 Rady Gminy Polanka Wielka z dnia 5 maja 2025 roku,  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Oświęcimskiego. 
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4. Uchwała Nr XIV/79/2025 Rady Gminy Polanka Wielka z dnia 5 maja 2025 roku,  

w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Polanka Wielka na 2025 rok. 

5. Uchwała Nr XIV/80/2025 Rady Gminy Polanka Wielka z dnia 5 maja 2025 roku,  

w sprawie zmiany Uchwały Nr X/57/2024 Rady Gminy Polanka Wielka z dnia 30 

grudnia 2024 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Polanka Wielka. 

 

Wójt poinformował, że uchwały są realizowane. 

 
Ad. 5 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt wymienił co wydarzyło się okresie międzysesyjnym i jakie są najbliższe plany:  

Na początku podkreślił, że jest to pierwsze posiedzenie w nowo wyremontowanej sali sesyjnej. 

Remont urzędu jest nadal w toku. 

Remont pierwszego budynku byłego Kółka Rolniczego jest na ukończeniu, składane  

są dokumenty o końcowe odbiory. Drugi budynek jest w trakcie budowy. 

Odbiór kanalizacji jest w trakcie ponieważ jest dużo uwag do wykonawcy, które muszą zostać 

uwzględnione a niedociągnięcia doprecyzowane lub poprawione.    

Na ukończeniu są prace w budynku szkoły podstawowej, kolejny etap to remont kaplicy 

cmentarnej.  

Gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 140 tysięcy złotych do remontu dróg 

rolniczych. Dotyczy to remontu drogi od ulicy Wspólnej na „Maśloch”. Nawierzchnia tej drogi 

zostanie utwardzona kamieniem i tłuczniem.  

Wójt wystosował apel do wszystkich o oddanie głosu w Budżecie Obywatelskim, którego 

przedmiotem jest wniosek dotyczący dofinansowania dla LKS.  

Wójt poprosił również o udział w wyborach prezydenckich, ponieważ został ogłoszony konkurs 

przez Marszałka Województwa Małopolskiego na najwyższą frekwencję w gminie, w tych 

wyborach. Są to środki dla gminy w wysokości 400 tysięcy za pierwsze miejsce, 300 tysięcy 

za drugie miejsce, 200 tysięcy za miejsce trzecie i 100 tysięcy za czwarte.  

W porządku obrad dzisiejszej sesji są również do przekazania środki dla OSP Polanka Wielka, 

która też dostała dofinansowania na remont pomieszczeń socjalnych w budynku w ramach 

programu „Małopolskie OSP 2025” i na zakup sprzętu uzbrojenia i techniki specjalnej  

w ramach Programu Priorytetowego "Zapobieganie poważnym awariom i likwidacja  

ich skutków dla środowiska - Bezpieczny Strażak". 

  
Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Stanisława Zemły kompleksowi 

sportowemu w Polance Wielkiej.. 

Przewodniczący D. Gałgan poinformował, że w uznaniu zasług Stanisława Zemły na rzecz 

Ludowego Klubu Sportowego „Strumień” w Polance Wielkiej zarząd LKS „Strumień” zwrócił 

się do Wójta Gminy Polanka Wielka o wystąpienie z inicjatywą uchwałodawczą do Rady 

Gminy Polanka Wielka w sprawie nadania imienia Stanisława Zemły nowemu kompleksowi 

sportowemu „Orlik”. 

W uzasadnieniu wniosku wskazano, że Stanisław Zemła (1963-2023) przez całe swoje życie 

był związany z Polanką Wielką. Przez ponad 40 lat aktywnie pracował na rzecz rozwoju sportu 
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w Gminie, szczególnie w ramach działalności Ludowego Klubu Sportowego „Strumień” 

Polanka Wielka. 

Jako zawodnik, działacz, Członek Zarządu oraz Prezes Klubu w latach 1997–2002, Stanisław 

Zemła odegrał kluczową rolę w rozwoju infrastruktury sportowej — uczestniczył w budowie 

pierwszego boiska, pawilonu sportowego oraz organizował prace odwadniające teren 

podmokły. Całą swoją działalność na rzecz Klubu i społeczności wykonywał społecznie  

i z ogromnym zaangażowaniem. W czasie jego prezesury drużyna piłkarska LKS Polanka 

Wielka osiągnęła historyczny sukces, awansując do klasy okręgowej rozgrywek piłkarskich. 

Dzięki osobom takim jak Stanisław Zemła, które potrafiły zaszczepić w młodych pasję do 

sportu i ideę pracy społecznej, LKS „Strumień” dynamicznie się rozwija i może dziś poszczycić 

się nowoczesną infrastrukturą sportową, czego przykładem jest ukończony w 2024 roku 

kompleks „Orlik”. W związku z tym nadanie imienia Stanisława Zemły nowemu kompleksowi 

sportowemu będzie wyrazem wdzięczności lokalnej społeczności za jego wybitne zasługi oraz 

trwałym upamiętnieniem jego osoby. 

Wójt Gminy przychylił się do wniosku i po sporządzeniu projektu uchwały w powyższej 

sprawie, przekazał go Przewodniczącemu Rady Gminy, który skierował projekt  

do zaopiniowania przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – P. Kościelnik poinformował,  

że w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 20 maja 2025 roku wzięli udział 

wnioskodawcy – członkowie Zarządu LKS oraz Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy. 

W wyniku obrad wszystkich zgromadzonych na posiedzeniu ustalono, że imię Stanisława 

Zemły zostanie nadane całemu kompleksowi sportowemu w Polance Wielkiej 

zlokalizowanemu przy ul. Sportowej 9. Projekt uchwały o tej treści uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XV/81/2025 

 
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Oświęcimskiego. 

Przewodniczący D. Gałgan poinformował, że jest to pomoc finansowa w formie dotacji 

celowej na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Rozbudowa drogi powiatowej  

Nr 1899K ul. Słoneczna w Polance Wielkiej – etap II”, obejmującego odcinek o długości około 

700 metrów – od posesji nr 63 do granicy z Gminą Przeciszów. Zadanie to ma istotne znaczenie 

dla poprawy stanu infrastruktury drogowej na terenie Gminy Polanka Wielka, bezpieczeństwa 

użytkowników drogi oraz zwiększenia płynności i komfortu ruchu lokalnego i tranzytowego. 

Ulica Słoneczna stanowi ważny ciąg komunikacyjny w układzie drogowym zarówno  

dla mieszkańców Gminy Polanka Wielka, jak i sąsiednich gmin, dlatego kontynuacja prac 

modernizacyjnych jest uzasadniona i potrzebna. Z uwagi na wagę planowanego 

przedsięwzięcia oraz jego znaczenie dla mieszkańców, zasadnym jest udzielenie pomocy 

finansowej w wysokości 1.100.000,00 zł ze środków własnych gminy. 
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Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XV/82/2025 

 
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Polance Wielkiej. 

Przewodniczący D. Gałgan poinformował, że jest to dotacja celowa dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Polance Wielkiej na remont pomieszczeń socjalnych w budynku OSP Polanka 

Wielka. Kwota dofinansowania z budżetu Województwa wynosi 48.000,00 zł, natomiast wkład 

własny Gminy Polanka Wielka to 20.000,00 zł, co łącznie daje kwotę 68.000,00 zł 

przeznaczoną na realizację przedmiotowego zadania. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XV/83/2025 

 
Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Polance Wielkiej. 

Przewodniczący D. Gałgan poinformował, że jest to dotacja celowa dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Polance Wielkiej na zakup sprzętu uzbrojenia i techniki specjalnej. OSP Polanka 

Wielka planuje udział w realizacji zadania w ramach Programu Priorytetowego „Zapobieganie 

poważnym awariom i likwidacja ich skutków dla środowiska – Bezpieczny Strażak”. Dotacja 

w wysokości 8.000,00 zł, stanowi wkład własny niezbędny do realizacji tego zadania  

i ubiegania się o środki zewnętrzne. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XV/84/2025 
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Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla GCK w Polance 

Wielkiej. 

Przewodniczący D. Gałgan poinformował, że jest to dotacja celowa dla Gminnego Centrum 

Kultury w Polance Wielkiej w wysokości 145.000,00 złotych z przeznaczeniem na realizację 

zadania pn. „Organizacja Dni Polanki Wielkiej 2025”  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XV/85/2025 

 
Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Polanka Wielka  

na 2025 rok. 

Przewodniczący D. Gałgan poinformował, że zmiany dotyczą m.in. wprowadzenia środków 

na zakup kompostowników i środków dla OSP. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XV/86/2025 

 
Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/57/2024 Rady Gminy Polanka 

Wielka z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Polanka Wielka. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XV/87/2025 
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na etatowego członka Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr XV/88/2025 

 

Ad. 14 Wolne wnioski i zapytania radnych. 

Ad. 15 Odpowiedzi Wójta na wolne wnioski i zapytania radnych. 

Przewodniczący D. Gałgan poinformował, że w aplikacje e-Sesja zostało udostępnione 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Polanka Wielka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2024 roku. 

P. Kościelnik poinformował, iż studzienka przy ulicy Północnej podczas ulewnych deszczy 

wybija wodę zasugerował, że warto byłoby sprawdzić dlaczego tak się dzieje. Radny poruszył 

także sprawę dofinansowań na inwestycję powiatu. Dodał, że może warto byłoby w końcu 

odmówić pomocy ponieważ jest ona jednostronna, nadal nie ma odpowiedzi na pismo 

dotyczące m.in. oznakowania naszej miejscowości i drzew, które zostało wystosowane kilka 

miesięcy temu. 

Wójt potwierdził, że odpowiedź na pismo nie wpłynęła do urzędu, dodał iż zostanie 

wystosowane przypomnienie. Wójt poinformował o kompostownikach, że złożonych jest około 

70 wniosków jednak pierwszeństwo mają mieszkańcy, którzy kompostowników nie posiadają 

i w związku z tym płacą podwyższoną stawkę za odbiór odpadów ale wniosek mogą złożyć 

również osoby które kompostowniki posiadają jednak nie są one wystarczające.  

M. Pilch zapytał, czy remont ulicy Kasztanowej odpada jeśli remontowana będzie ulica 

Słoneczna i co z remontem ulicy Długiej na odcinku od kościoła do urzędu.  

Wójt odpowiedział, że ulica Kasztanowa i ulica Słoneczna finansowane są z różnych środków 

więc obie inwestycję są do realizacji. Jeśli chodzi o ulicę Długą to jej remont na odcinku  

500 metrów planowany jest na 3-4 kwartał tego roku.  

Wójt złożył wszystkim życzenia z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego i Dnia Pracownika 

Samorządowego, który jest dokładanie w dniu dzisiejszym. 

Przewodniczący D. Gałgan zapytał Radnych czy są jeszcze jakieś wnioski bądź zapytania.  

Radni nie zgłosili żadnych wniosków ani zapytań.  
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Ad. 16 Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady                 

XV sesji Rady Gminy Polanka Wielka. 

Godzina zakończenia sesji: 815. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Daniel Gałgan 

Protokołowała: Aneta Zemła 

 


